
 
 

   ÅRSMØTE 2014 

   O-GRUPPA, Nordreisa IL 

                Ymber,  16.02.15. 

Møtedeltakere: Jan, Sissel, Grethe-Lise, Jakob, Asbjørn H., Haldis og Monika. 

Årsmøtene i O-gruppa er alltid godt forberedt! Lederen Jan åpner årets møte med å legge fram en 

del dokumenter: 

 

1) Saksliste  2) Årsrapport  3) Regnskap og 4) Budsjett-forslag. 

Det kom ingen merknader til Innkalling/annonsering av årsmøtet, heller ikke til Sakslista. Alle 

møtedeltakerne  er stemmeberettigete. (Ang. pkt 1, 2 og 3 i Saksliste.) 

4. Jan velges som møteleder, Jakob som møte-sektretær og Haldis som underskriver av møte-

protokollen. 

5. Jan leder oss gjennom den forelagte Årsrapporten. Kommentarer her og der når det gjelder 

prestasjoner under løp/mesterskap, om plassering og om premier/medaljer. 

Mer aktiv diskusjon under ”Tanker og mål / Mål for 2015”: Vi vil fortsette å arrangere våre 

tirsdags/trenings-løp. Arrangering av løpene går på omgang, som før. Nytt er at vi kommer til å 

bruke time-recorder (elektronisk tidtaking) under treningsløpene. Nytt blir også at vi ordner en 

”kasse” med løpsutstyr (dvs. postskjermer, løse ”postenheter” (de man stempler på), time-

recorderen og merkebånd). Når løpet er ferdig og ”ryddet”, leveres ”kassen” videre til neste 

løpsarrangør (arrangørene har liste over alle løpsarrangører m. løpsdato).  

Årsrapporten ble enstemmig godkjent. 

6. I Regnskapet er verdien av O-kartene ført opp under ”Eiendeler”. Dette er en stipulert verdi av 

våre trykte papir-kart. I framtida vil vi få nye kart vesentlig i digital form, som en data-fil. Den som 

skal ha ”vanlig” kart, må sørge for å få det skrevet ut. Hittil har vi fått printet ut hos ulike velvillige 

bedrifter, men vi bør vel på lengre sikt få en printer-avtale med en (eller flere) bestemt(e) 

bedrift(er)?  

Det er viktig å huske på at vi hele tida sørger for å ha såkalte backups - f.eks. i form av CD’er – av 

kart-filene!  

Regnskapet ble enstemmig godkjent. 

 

7. Det forelå ingen Innkommende saker. 

8. Som for tidligere år, så vil vi heller ikke for 2015 kreve egenandel av løpere som deltar i ”fjerne” 

løp. Men disse løperne må selv koste skyss til løpet. 

9. Gruppekontingent blir ikke endret: kr 150,-, som i fjor. 

10. Anleggsplan. Resynfaring O-kart: 

  Bakkeby, Garjala,  Snemyr,  Sagåsen, Storslett. 

  Nytt O-kart Kjellerskogen. 

11. Budsjett. Vi drøftet det forelagte budsjett-forslaget. 

Det ble enstemmig godkjent som årets budsjett. 

12. Valg. Valgkomiteen hadde forslag på nye styrekandidater, som alle har sagt seg villige til å gå 

inn i kommende styre for O-gruppa. 

Disse styrekandidatene ble valgt, med respektive verv: 

Leder Stig Løvlund 2 år 

Nestleder Jan Løvlund 2 år 

Regnskapsfører Anton Severinsen 2 år 

Materialforvalter  Jakob Skaland 1 år 



Varamedlem Odd Rudberg 1 år 

---   ”   --- Trond Henry Skjønsfjell 1 år 

Styremedlemmene    Monika Løvøy   og    Haldis Sellevoll  

fortsetter ett år til i sin valgperiode. 

Årsmøtet ga det kommende styret fullmakt til å velge ny valgkomite. 

  

Jakob Skaland Jan Løvlund        Haldis Sellevoll 

  -referent- Møteleder          Underskriver 

 


